
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Driftsutvalget 

Møtested:  - Levanger rådhus, møterom 1045 

Dato: 08.11.2023 

Tidspunkt: 13:00 -16:45 

 

 
Til stede:    
Navn Funksjon Parti Møtte for 
Andreas Jenssen Hjelmstad leder SP/H/FRP/KRF/

V 
 

Merete Bøhn-Flatås nestleder SP/H/FRP/KRF/
V 

 

Nina Egenæs Groven medlem SP/H/FRP/KRF/
V 

 

Håvard Lutdal medlem SP/H/FRP/KRF/
V 

 

Vidar Lund medlem SP/H/FRP/KRF/
V 

 

Eli Kristin Johansen medlem SP/H/FRP/KRF/
V 

 

Anne Grete Krogstad medlem AP  
Johannes Hembre-Ingul medlem AP  
Marit Klara Dypdal Kverkild varamedlem AP Mathias Hallem Granaune 
Siv Gjertrud Skjerve Bjøru medlem SV  
Lars Einar Karlsen medlem R/MDG/PP  
 

Fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Marit Elisabeth Aksnes kommunalsjef oppvekst og utdanning 
Kristin Bratseth Kommunalsjef helse og velferd 
Heidi Slåtsve  
Guri Marjane Sivertsen Enhetsleder kultur 
Tone Furunes Adde  
Tommy Aune Rehn  
Orientering: 



Budsjett 2024 – Handlings- og økonomiplan 2024 – 2027 ved kommunedirektør, økonomisjef og 
kommunalsjefer.  

Forespørsler: 

Lars Einar Karlsen (R) fremmet følgende forespørsler: 

• Egenandeler  
• Beredskapen i fht psykisk helse for personer som er bosatt i Levanger, men som 

kommer fra områder der det pt pågår store konflikter som dekkes massivt i media 
(Ukraina, Palestina mfl). 

Kommunalsjef Kristin Bratseth besvarte forespørselen. 

  
Representanten Merete Bøhn-Flatås fikk permisjon og forlot møtet kl. 16:40, etter at alle sakene var 
behandlet. 
 
 

Protokollen er godkjent av: 

Eli Kristin Johansen Siv Gjertrud Skjerve Bjøru 



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 
PS 17/23 Valg til godkjenning/signering protokoll  

PS 18/23 Referatsaker  

RS 19/23 Referat SU-møte 07.02.23  

RS 20/23 Referat SU Ytterøy 10.05.2023  

RS 21/23 Samarbeidsutvalg Stokkbakken omsorgssenter og hjemmetjenesten Sør, 
referat fra 13.06.23 

 

RS 22/23 Samarbeidsutvalg Stokkbakken omsorgssenter og hjemmetjenesten Sør, 
referat fra 29.08.23 

 

RS 23/23 Samarbeidsutvalg Breidablikktunet omsorgssenter, referat fra 19.09.23  

RS 24/23 Referat SU-møte 26.09.23  

PS 19/23 Budsjett 2024 - Handlings- og økonomiplan 2024 - 2027, Levanger 
kommune 

 

PS 20/23 Arbeidsutvalg for kulturpris, ildsjelpris, frivilligpris og kulturstipend for 
perioden 2023-2027 

 

PS 21/23 Driftsutvalgets valg av medlemmer til andre råd, nemnder og utvalg m.m. 
- oppnevning av valgutvalg 

 

PS 22/23 Temaplan kulturskolen som ressurssenter for samskaping av kultur i helse 
og oppvekst 

 

FO 9/23 Spørsmål fra Lars Einar Karlsen (R) - Fastlegesituasjonen  

PS 17/23 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Driftsutvalgets behandling av sak 17/2023 i møte den 08.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Til å godkjenne og signerer protokollen velges Siv Gjertrud Skjerve Bjøru og Eli Kristin 

Johansen  

Avstemming: 

Forslag fremmet i møte enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Til å godkjenne og signerer protokollen velges Siv Gjertrud Skjerve Bjøru og Eli Kristin 

Johansen 

PS 18/23 Referatsaker 



Driftsutvalgets behandling av sak 18/2023 i møte den 08.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemming: 

Kommunedirektørens forslag enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Referatsakene tas til orientering. 

PS 19/23 Budsjett 2024 - Handlings- og økonomiplan 2024 - 2027, Levanger 

kommune 

Driftsutvalgets behandling av sak 19/2023 i møte den 08.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Driftsutvalget tar saken til orientering. 

Andreas Jenssen Hjelmstad (H) fremmet følgende tilleggsforslag: Driftsutvalget er sterkt 

bekymret for den økonomiske situasjonen ved at budsjettet for 2024 salderes med bruk av 

disposisjonsfondet. 

Avstemming: 

Hjelmstads forslag vedtatt med 7 mot 4 stemmer 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget tar saken til orientering med følgende merknad: 

Driftsutvalget er sterkt bekymret for den økonomiske situasjonen ved at budsjettet for 2024 

salderes med bruk av disposisjonsfondet. 



PS 20/23 Arbeidsutvalg for kulturpris, ildsjelpris, frivilligpris og kulturstipend for 

perioden 2023-2027 

Driftsutvalgets behandling av sak 20/2023 i møte den 08.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anne Grete Krogstad (AP) har forslag på Johannes Hembre-Ingul 

Håvard Lutdal (H) har forslag på Merete Bøhn-Flatås 

Siv Gjertrud Skjerve Bjøru (SV) har forslag på Lars Einar Karlsen 

Avstemming: 

Forslag fremmet i møte enstemmig vedtatt 

 

VEDTAK: 

  

Det opprettes et arbeidsutvalg bestående av 3 representanter fra Driftsutvalget for forberedelse av 

årlig sak om tildeling av kulturpris, kulturstipend, ildsjelpris og frivilligpris.  

  

Disse velges for inneværende valgperiode: Johannes Hembre-Ingul, Merete Bøhn-Flatås og 

Lars Einar Karlsen 

PS 21/23 Driftsutvalgets valg av medlemmer til andre råd, nemnder og utvalg m.m. 

- oppnevning av valgutvalg 

Driftsutvalgets behandling av sak 21/2023 i møte den 08.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Johannes Hembre-Ingul (AP) har forslag på Anne Grete Krogstad 

Merete Bøhn-Flatås (SP) har forslag på Håvar Lutdal og Eli Kristin Johansen 

Lars Einar Karlsen (R) har forslag på Siv Gjertrud Skjerve Bjøru  

Avstemming: 



Anne Grete Krogstad fikk 6 stemmer 

Håvard Lutdal fikk 9 stemmer 

Eli Kristin Johansen fikk 7 stemmer 

Siv Gjertrud Skjerve Bjøru fikk 6 stemmer 

Leder har dobbeltstemme 

 

VEDTAK: 

Det opprettes ei arbeidsgruppe, bestående av 3 representanter fra driftsutvalget, som skal utgjøre 

valgutvalg med ansvar for å forberede valgene i driftsutvalget. Følgende representanter foreslås til 

valgutvalg: Anne Grete Krogstad, Håvard Lutdal og Eli Kristin Johansen 

PS 22/23 Temaplan kulturskolen som ressurssenter for samskaping av kultur i helse 

og oppvekst 

Driftsutvalgets behandling av sak 22/2023 i møte den 08.11.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Lars Einar Karlsen (R) fremmet følgende tilleggsforslag til punkt 2: 

Legge til følgende strategi fra Kommuneplanens samfunnsdel: 

• Bidra til at alle barn og unge får sin mulighet til å delta i fritidsaktiviteter 

etter eget ønske, uavhengig av foresattes økonomi 

  

Legge til følgende under hovedtema: 

o Kulturskole for alle 

  

Legge til følgende under Planprosessen skal: 

o Vise hvordan kulturskolen er en viktig arene for inkludering og utjevning av 

sosiale forskjeller – dette gjelder barn og unge som vokser opp i 

lavinntektsfamilier og barn og unge som kommer hit som flykninger. 

  



o Vise hvordan kulturskolen kan være en viktig arena for læring av ulike 

ferdigheter -uavhengig av familiens økonomi. 

Avstemming: 

Karlsens forslag enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Prosessplan for arbeidet med «Temaplan kulturskolen som ressurssenter for samskaping av kultur i 

helse og oppvekst» godkjennes med med følgende tilleggsforslag:  

Legge til følgende strategi fra Kommuneplanens samfunnsdel: 

• Bidra til at alle barn og unge får sin mulighet til å delta i fritidsaktiviteter 

etter eget ønske, uavhengig av foresattes økonomi 

  

Legge til følgende under hovedtema: 

o Kulturskole for alle 

  

Legge til følgende under Planprosessen skal: 

o Vise hvordan kulturskolen er en viktig arene for inkludering og utjevning av 

sosiale forskjeller – dette gjelder barn og unge som vokser opp i 

lavinntektsfamilier og barn og unge som kommer hit som flykninger. 

  

o Vise hvordan kulturskolen kan være en viktig arena for læring av ulike 

ferdigheter -uavhengig av familiens økonomi. 

FO 9/23 Spørsmål fra Lars Einar Karlsen (R) - Fastlegesituasjonen 

Driftsutvalgets behandling av sak 9/2023 i møte den 08.11.2023: 

Behandling  

SVAR: 



Levanger kommune har 22 fastleger. Dette er selvstendig næringsdrivende leger med 

mellom 600 og 1100 pasienter på fastlegelista. Det er ingen ledighet på fastlegelistene, og 

ventelistene er lange. I tillegg er mange av fastlegelistene i Levanger stengt da lista skal 

reduseres, noe som skjer ved naturlig avgang. Dette kan ta flere år.  

På Helsenorge sine nettsider finnes oversikt over fastleger, ledighet og ventelister. Der blir 

det ikke opplyst om en liste er stengt. Dette innebærer at man risikerer å sette seg på 

venteliste på en liste som i praksis ikke åpnes for førstemann på denne ventelisten på flere 

år. Dette har vært tatt opp med Helfo, men de har ingen god metode for å vise at legen ikke 

tar inn nye pasienter. 

Det er flere utfordringer med å ikke ha ledighet på fastlegelistene: 

• De som ikke har fastlege i det hele tatt, prioriteres i køen. Dette gjelder for eksempel 

flyktninger. Flyktninger som har fått personnummer, men ennå ikke har fått seg 

fastlege, ivaretas inntil videre av flyktningelege ansatt i kommunen.  

• De som har fastlege annet sted i landet får ikke byttet til fastlege i Levanger 

• De som har fastlege i Levanger, men som ønsker å bytte fastlege, får ikke mulighet 

til det 

  

For de som ikke har fastlege er det følgende som gjelder:  

o Akutt sykdom: 113 eller legevakt. Dette har alle tilgang på, men legevakt skal kun 

håndtere akutte saker som ikke kan vente, ikke annet.  

o Ved alt ikke-akutt (kroniske sykdommer, symptomer som har stått over tid, 

sykmeldingsbehov, attester osv) må man kontakte privat aktør for hjelp.  

o Ungdom og studenter opp til 25 år kan få hjelp til enkelte enkle problemstillinger på 

helsestasjon for ungdom (typisk prevensjon, testing for kjønnssykdommer og 

lignende) 

  

Det oppleves at en har en relativt stabil fastlegegruppe i Levanger, med en stor andel 

spesialister, der kommunikasjonen mellom fastlegekollegiet og kommuneledelsen er god.  

  



Målet er at alle innbyggere i Levanger har en fastlege og at en i tillegg har noe overkapasitet 

slik at det i praksis skal være mulig å bytte fastlege for de som måtte ønske dette. For å nå 

dette må det opprettes nye fastlegehjemler. Da foreligger flere muligheter: 

o Legge nye hjemler til eksisterende legekontor 

o Stimulere til etablerering av nytt næringsdrevet legesenter i kommunen (som de 

eksisterende legesentre) 

o Etablere kommunalt legesenter med kommunalt ansatte leger 

  

Alternativ 3 vil være svært kostbart, alternativ 1 klart rimeligst. Kommunen er i dialog med 

legesentrene om mulige løsninger, men det er lite ledighet av kontorer i eksisterende 

legesentre. Alternativ 3 vil kreve store kommunale investeringer og årlige driftskostnader.  

  

Et annet aspekt som er viktig å ta innover seg er at fastlegeutfordringen ikke er isolert til 

Levanger, slik representanten poengterer. Per nå er ca 1500 verdalinger på listene til 

fastleger i Levanger (men også omtrent 500 levangsbygg som har fastlege i Verdal). Når 

innbyggere har vansker med å finne fastlege i sin hjemkommune, er det altså mange som 

velger fastlege i nabokommunen når den muligheten åpner seg, forståelig nok. Denne 

muligheten er hjemlet i lov og er ikke noe kommunen kan regulere. Så lenge det ikke er 

bedre kapasitet i våre nabokommuner, må man altså forvente at mange av plassene ved 

etablering av nye fastlegehjemler vil bli tildelt innbyggere i andre kommuner enn Levanger. 

Dersom en etablerer et kommunalt legesenter, som er kostnadskrevende, vil dette anses 

som svært uheldig. 

  

Plan for legetjenester i Levanger, gjeldende fra 2021, skal revideres i løpet av 2024. Dette er 

og blir et viktig verktøy for å sikre at alle innbyggere kan tilbys plass på fastlegeliste, gjennom 

blant annet å beholde de fastleger kommunen har, og for å rekruttere nye fastleger til 

Levanger kommune. 
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